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Primaria Capitalei refinanțeaza un credit luat în 2015

Gabriela Firea a declarat, marți, în Consiliul General, ca Primaria Capitalei nu se împrumuta pentru

cheltuieli curente, ci refinanțeaza un credit din 2015. „Nu ar trebui sa ne comportam ca pe timpul lui

Ceaușescu când a fost înfometata populația ca sa se plateasca datoria externa”, a spus edilul.

Primarul general Gabriela Firea a declarat ca Bucureștiul nu se îndatoreaza acum, ci refinanțeaza un credit din

2015, iar în 2015 s-a refinanțat un alt credit, acordat în 2005.

„Noi acum practic refinanțam un credit din 2015, iar în acel an 2015, s-a refinanțat un credit din 2005. Deci nu ne

împrumutam noi acum de la zero pentru cheltuieli curente sau pentru plata unor facturi, ci platim un credit foarte

vechi. Daca este cineva care vrea sa îl platim punctual anul acesta, eu cred ca ar trebui sa ne comportam ca pe

timpul lui Ceaușescu când a fost înfometata populația ca sa se plateasca datoria externa. Subliniez, este un credit

contractat în anul 2005 de catre municipiul București pentru achitarea unor facturi pentru îndeplinirea unor

obiective, credit refinanțat în 2015 aprobat de Consiliul General din acel an, unii dintre consilieri erați și atunci în

sala și acum potrivit contractului se poate refinanța”, a spus primarul Firea, în ședința Consiliului General.

În privința contribuției municipalitații de a diminua datoria Bucureștiului în ultimii trei ani, Firea considera ca a

fost una importanta, pentru ca s-au achitat 190 de milioane de euro, însemnând împrumuturi contractate anterior.

„Am achitat din banii bucureștenilor 190 de milioane de euro însemnând împrumuturi contractate în anii anteriori,

deci atât tranșe de împrumut, cu tot cu dobânzile aferente (...). Faptul ca tot astazi refinanțam un împrumut care nu

a ajuns la maturitate, nu este scadent, avem toate prevederile legale și contractuale sa îl putem refinanța. Oricum

anul viitor avem un vârf de plata și cu siguranța vom plati pentru ca suntem oameni serioși”, a mai spus Firea în

fața consilierilor generali.
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